
محمد خزاعی رییس ســازمان ســینمایی به همراه جمعی از 
مدیران و معاونان سازمان سینمایی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با 
محمدمهدی دادمان رییس حوزه هنری، حمیدرضا جعفریان رییس 
سازمان سینمایی سوره و جمعی از مدیران این سازمان دیدار کردند.

در این دیدار صمیمی، روســا و مدیران دو ســازمان با تاکید بر 
هماهنگی و هم افزایی این دو نهاد بــرای همکاری های متقابل در 

راستای اعتلای آثار انقلاب و دفاع مقدس اعلام آمادگی کردند.
در این نشست محمد خزاعی، رییس سازمان سینمایی با عرض 
تسلیت ایام شــهادت حضرت زهرا )س( بیان کرد: در ابتدا از خانم 
پروانه معصومی یادی کنیم که بعد از انقلاب جانانه پای این انقلاب 
ایســتاد و مقاومت کرد و به یک خودسازی رســید که شبیه او در 

سینمای ایران کم داشتیم.
وی افزود: ما در این مدت با بســیاری از ســازمان ها و ارگان ها 
دیدار داشتیم و اکنون به خدمت دوستان سازمان سینمایی سوره 
رسیدیم. در این دوره جدید باید همه دستگاه های انقلابی دور هم 
جمع شوند و برای حوزه های مختلف فرهنگی و به ویژه حوزه سینما 

سیاست گذاری کنند.
وی افزود: ما در صداوسیما، بنیاد روایت فتح، کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان و سایر نهادها حضور داشتیم و صحبت های آن ها 
را شنیدیم و تا جایی که امکانپذیر بود برای آن ها برنامه ریزی کردیم 
و اتفاقات خوبی هم در این مسیر افتاد. می توان گفت جلساتی که در 
سال های قبل برگزار شد، منجر به شکل گیری تولیدات مشترک در 
بنیاد سینمایی فارابی شد. در حقیقت به برکت آن جلسات، نهادهای 
مختلف بدون وجه تمایزی دور هم جمع شــدند و برای یک هدف 
مشترک با یکدیگر همکاری کردند. امروز موفقیت جریان انقلاب و 

سینمای متعهد آرزوی همه ماست.
رییس سازمان سینمایی اضافه کرد: فرصت بسیار بسیار اندک 
است و باید به خوبی از آن بهره برد. علیرغم اینکه دو سال بحرانی 
را پشــت سرگذاشــتیم، خدا را شــکر می کنم که اتفاقات بسیار 
خوبی در این 2 ســال رقم خورد. شــاید بتوان گفت هیچ دوره ای 

را دوســتان در حوزه فرهنگ و هنر مانند این دو سال اخیر تجربه 
نکرده باشــند. اگر همگرایی و همدلی دستگاه های فرهنگی نبود، 
شاید موفق نمی شدیم. وی یادآور شــد: جریان فرهنگی در سال 
گذشته، نمره قابل قبولی گرفته است؛ همکاران ما در حوزه هنری، 
اوج، صداوســیما، کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان و سایر 
دستگاه ها کنار هم قرار گرفتند تا نظام فرهنگی را که عده ای تلاش 

می کردند آن را متلاشی کنند، متحدتر شود.
خزاعی با اشاره به برکات اتفاقات سال گذشته بیان کرد: الان که 
به ماجراهای سال گذشــته نگاه می کنیم، یک همگرایی می بینم، 
آقای آذرپندار می گفت جشــنواره فیلم کوتاه هیچ وقت در حیطه 
بچه های انقلابی تعریف نمی شد، امروز مخاطبان و فیلمسازان ما 
بچه های انقلاب هســتند و می توان گفت این همگرایی باعث شد 
بسیاری از جریاناتی که از سیاست های اصلی کشور فاصله گرفته 
بودند، دوباره دور هم جمع شوند و باید یاد بگیریم که به هر دلیلی 
عقب نشینی نکنیم تا کسی فرصت نکند از آن سواستفاده کند. اگر 
این همین همدلی و همگرایی باشــد، موفقیت های بزرگی را رقم 

خواهیم زد.
وی با بیان اینکه به اذعان بســیاری از دوســتان مرجعیت به 
سازمان سینمایی برگشته است، گفت: شاید در سال های گذشته 
تصمیم گیری های کلان در صنوف و نهادهای دیگر اتفاق می افتاد 
اما امروز خوشبختانه سازمان سینمایی در رأس است. ناگفته نماند 
که صنوف و اشخاص حقیقی حذف نشدند، بلکه در یک هم گرایی 
نقش خود را ایفا می کنند. پس از 20 سال در کارگروه های تخصصی 
آیین نامه  پروانه ســاخت مورد تجدیدنظر قرار گرفت و در صورت 

تصویب اختیارات خوبی در اختیار نهادها قرار می گیرد.
رییس سازمان ســینمایی با اشــاره به علاقه مندی خود برای 
راه اندازی چرخه صنعت انیمیشن در کشــور مطرح کرد: بودجه 
سازمان سینمایی در این زمینه محدود اســت و برای رسیدن به 
این هدف باید از سایر نهادها کمک بگیریم. همچنین بحث توسعه 
ســینماها به کمک همه نهادها در حال انجام است. یکی از اهداف 

ما این بود که در شــهرهای بالای 100 هزار نفر سینما بسازیم که 
خوشبختانه سازمان سینمایی ســوره حوزه هنری متولی این کار 
شد؛ جایی که محل امید بچه های انقلابی است. فصل مشترکی بین 
دستگاه های انقلابی و حوزه هنری آغاز شده است که در این فرصت 

کم باید تلاش کنیم این جریان تقویت شود.
خزاعی در ادامه صحبت های خود خاطرنشان کرد: برخی دوستان 
به ما می گفتند که سینما نابود شده اســت، اما امروز خوشبختانه 
سینما و اقتصادش رونق پیدا کرده است. در حقیقت سینمای ایران 
در حوزه اقتصاد، احیای مخاطب و زنده نگه داشــتن آن و ارتباط 
مخاطب با سینما موفق عمل کرده است. ناگفته نماند که لطف خدا 
هم شامل حال ما شد و به همت همکاران خود در سازمان سینمایی 

توانستیم اتفاقات سال گذشته را پشت سر بگذاریم.
وی مطرح کرد: من دیگر نگران اقتصاد ســینما نیســتم. برای 
ســال بعد چند فیلم پرُفروش را پیش بینی کردیم و امســال هم 
پیش بینی ما در حوزه فروش هزار میلیارد تومان اســت که تصور 
می کنیم رکوردهای مختلفی بزنیم. این مســاله باید به فیلم های 
انقلابی و جریان فیلم های دفاع مقدس تسری پیدا کند. به همین 
منظور طرحی را در شواری عالی سینما به تصویب رساندیم و منتظر 
تصویب آن از سوی دولت هستیم. اگر این اتفاق رخ بدهد، جریان 
گفتمان سینما عوض خواهد شد. خزاعی در پایان خاطرنشان کرد: 
فراموش نکنیم که همه کارایی محصولات فرهنگی در حوزه سینما 
نیست. بســیاری از فیلم ها در سینما موفق نشــدند اما در نمایش 
خانگی و یا تلویزیون انتقال پیام را انجام داده و بازخوردهای بسیار 
خوبی از مخاطبان گرفتند. این روزها که کارکرد اقتصاد در رسانه ها 
زیاد شده و تصور این است که هر فیلمی در گیشه نفروشد، شکست 
خورده، اشتباه است. من از فیلمسازان انقلابی می خواهم پای اثرشان 
بایستند و تنها به اکران در سینما بسنده نکنند. ناگفته نماند که همه 
ما به حوزه هنری و نسل جدید فیلمسازانی که برآمده از آن هستند، 
امید داریم و امیدواریــم در حوزه های جدی تری نقش آفرینی و به 

توسعه فضاهای فرهنگی کمک کنند./ایسنا

 محمد خزاعی رییس سازمان سینمایی:

 موفقیت جریان انقلاب و سینمای متعهد، آرزوی همه ما است
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